
Fra: Rikke Ottesen [mailto:rikkeottesen@ofir.dk] 
Sendt: 8. februar 2011 18:19
Til: Jesper Thinghuus
Cc: Poul Andersen
Emne: FW: SV: Vedr. Svendborgbanen

Til Jesper Thinghuus. 

Efter telefonisk samtale med folketingsmedlem Poul Andersen fremsender jeg til dig den 
mailkorrespondance, jeg har haft vedr. Svendborgbanen. 
Jeg ønsker Svendborgbanen drøftet i trafikudvalget. 

De episoder som jeg nævner i mailen, er kun en brøkdel af, hvad  pendlerne har været "udsat" for.

Det vigtigste for mig er: hellere færre tog, men så at disse kører til tiden og at alle kan få en 
siddeplads. 

Og så vil jeg lige nævne, at jeg stadig ikke har set nogen konduktører i toget siden den 3. januar 
2011. 

Venlig hilsen

Rikke Ottesen
Dronningemaen 27 C, 2. tv
5700 Svendborg
Tlf. 29403366

-----Oprindelig mail-----
Fra: Poul Andersen
Dato: 6. februar 2011 20:58:15
Til: "Rikke Ottesen" rikkeottesen@ofir.dk
Emne: SV: Vedr. Svendborgbanen

Hej Rikke

Tak for det tilsendte

Vi er igang med at få undersøgt Svendborgbanen og afvendter en 
rapport der kan belyse også hvad der skal gøres 
sikkerhedsmæssigt

Med venlig 
hilsen

Trafikudvalget 2010-11
TRU alm. del Bilag 180
Offentligt



Poul Andersen
MF

Medlem af 
Folketinget (S)

Christiansborg
DK-1240 København K.

Tlf.  +45 33 37 55 00
Dir.  +45 33 37 40 21

www.ft.dk

Fra: Rikke Ottesen [rikkeottesen@ofir.dk] 

Sendt: 4. februar 2011 20:46
Til: Poul 
Andersen
Cc: kontaktministeren@trm.dk
Emne: FW: Vedr. 
Svendborgbanen

Til Poul Andersen.

I følge aftale med pendlerformand 
Jacob Bang fremsender jeg denne mail til dig med kopi til transportministeren. 

Det jeg nævner, er kun en brøkdel af det som pendlerne har oplevet med 
Svendborgbanen. 

Jeg vil lige tilføje, at jeg på hverdage tager toget 
dagligt fra Svendborg til Ringe og retur, da jeg arbejder på Rådhuset i 
Faaborg-Midtfyn Kommune. 

Er der øvrige spørgsmål, er I velkomne til at 
kontakte mig. 



Venlig hilsen

Rikke Ottesen
Dronningemaen 27 C, 
2. tv. 
5700 Svendborg.
Tlf. 29403366

-----Oprindelig 
mail-----
Fra: Rikke Ottesen
Dato: 4. februar 2011 19:07:54
Til: 
jacobbang@mail.tele.dk
Emne: Vedr. Svendborgbanen

Hej Jacob

Mon 
det ikke er på tide, at DSB strammer sig an vedr. betjening af kunderne på 
Svendborgbanen. 

3 ting som jeg har oplevet:

23. december 
2010. Snestorm. Afgang fra Ringe kl. 16.48. Toget kørte kun til Stenstrup, da 
modkørende tog sad fast i snedrive mellem Svendborg og Stenstrup Syd. Og så blev 
vi bare sat af toget. Der var folk med barnevogne, masser af gaver osv. Der var 
tale om dobbelt tog, så der var rigtig mange mennesker med. Så kunne vi dele om 
en venterum på 5 x 3 meter. I Svendborgområdet frarådede politiet el nødvendig 
udkørsel og DSB havde ikke sørget for busser mellem Stenstrup og Svendborg. Så 
der var mange som måtte få familie til at hente sig trods vejret. 

2. 
februar 2011. Afgang Ringe 15.48. Fik først mellem Ringe og Kværndrup oplyst, at 
toget kun kørte til Kværndrup. Der blev ikke givet yderligere besked og så blev 
vi sat af i Kværndrup og igen et venterum på 5 x 3 meter. Og så kunne vi vente 
igen. Prøvede at ringe til 70 13 14 15, men kunne ikke komme igennem for at få 
besked. 

4. februar 2011. Afgang Svendborg kl. 16.48. Jfr. den nye 
køreplan skulle toget stoppe i Svendborg Vest kl. 16.52. Det gjorde det ikke. 
Der var både folk som skulle på og af toget. 

Hvad kan du gøre?. Det har 



fremgået af pressen, at DSB´s ledelse har været ude at møde folk, som var med 
toget. Men jeg har da ikke set noget til dem. Der har heller ikke være nogen 
konduktører med i toget siden den 3. januar 2011, hvor de tjekkede, om folk 
havde fået fornyet deres periodekort efter julen. Jeg mangler synlighed fra 
DSB.

Venlig hilsen

Rikke Ottesen
Dronningemaen 27 C, 2. 
tv
5700 Svendborg
Tlf. 29403366


